

Title (en)  
ASSEMBLY OF DEVICES ENABLING TO MAKE POLYVALENT THE UTILIZATION OF CAR RADIO EQUIPMENT OF ALL MAKES.

Title (de)  
GERÄTESAMMLUNG ZUR MEHRFACHEN VERWENDUNG ALLER MARKEN DER AUTORADIOAPPARATE.

Title (fr)  
ENSEMBLE DE DISPOSITIFS PERMETTANT DE RENDRE POLYVALENTE L'UTILISATION DU MATERIEL TOUTES MARQUES AUTO-RADIO.

Publication  
**EP 0215873 A1 19870401 (FR)**

Application  
**EP 86901890 A 19860311**

Priority

- FR 8503537 A 19850311
- FR 8512755 A 19850827
- FR 8516272 A 19851104
- FR 8600112 A 19860107

Abstract (en)  
[origin: WO8605638A1] Assembly of devices enabling to use car radio equipment at home, in other premises, and a complementary utilization of sound restitution devices from the vehicle, the extensible case for the emitters facilitating the transportation thereof and their operation, the extensible case for the amplifier presenting the same advantages. The resonance boxes receive the loud-speaker assembly in order to restore the sounds, the adaptor adapts the different loud-speaker assembly to the resonance boxes, the hook enables to fix the boxes to the walls, the metal case receive the emitter case in board the vehicle, the legs receive the different resonance boxes, the sound baffle orientates the sound emitted.

Abstract (fr)  
Ensemble de dispositifs permettant l'utilisation du matériel auto-radio au domicile, dans d'autres locaux, et une utilisation complémentaire des dispositifs de restitution de sonorisation à partir du véhicule, le coffret extensible des émetteurs en facilité le transport et leurs mises en service, le coffret extensible des amplificateurs comporte un rôle identique, les caisses de résonances reçoivent les ensembles H.P. afin d'en restituer la sonorisation, l'adaptateur adapte les différents ensembles H.P. aux caisses de résonance, l'accroche murale permet de fixer les caisses aux murs, le coffret métallique reçoit le coffret des émetteurs à bord du véhicule, les pieds reçoivent les différentes caisses de résonance, le déflecteur de son oriente la sonorisation.

IPC 1-7  
**H04B 1/08**; **H05K 11/02**; **H05K 5/00**; **B60R 11/02**; **H04R 1/02**

IPC 8 full level  
**H04B 1/08** (2006.01); **H04R 1/02** (2006.01); **H05K 5/02** (2006.01); **H05K 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H04B 1/082** (2013.01); **H04R 1/02** (2013.01); **H05K 5/0204** (2013.01); **H05K 11/02** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8605638A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8605638 A1 19860925**; EP 0215873 A1 19870401

DOCDB simple family (application)  
**FR 8600078 W 19860311**; EP 86901890 A 19860311